
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 12. 4. 2022 

Místo:  Restaurace Sharringham Brno 

Čas jednání: 18:00 – 21:00 

Účast:   Petr Galasovský, Petr Šíma, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Milan Veselý 

Host:  Petr Musil 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání VV ČF 

3) Informace z regionálních komisí 

4) Regionální soutěže 2022/2023 

5) Rozvoj 

6) Čerpání rozpočtu 2022 

7) Různé 

 
 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen. 

Hostem viceprezident ČF Petr Musil. Ověřovatelem zápisu zvolen Petr Galasovský 

 

2) Zpráva z jednání VV ČF 

Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Setkání hejtmanů a členů RVV před VH ČF – červen 2022, rámcová struktura jednání 

- Změna povinnosti oddílů mít mládežnická družstva 

a. Proběhla diskuze nad faktickými dopady změn v předpisu na region – RVV nebude mít žádné 

připomínky 

b. Jan Šťastník rozvedl myšlenku o možném zavedení povinnosti pro oddíly s dospělým družstvem 

v nejvyšší soutěži, mít juniory/juniorky těž v nejvyšší soutěži 

- Analýza stavu regionů – připomínky jednotlivých komisí 

- Lukáš Procházka zvolen novým trenérem reprezentace žen 

- Petr Šíma vznesl dotaz na záměry a postupy ČF po ekonomické stránce v návaznosti na nejistotu dotací 

od NSA. Petr Musil informoval, že VV ČF intenzivně pracuje na plánu, jak situaci řešit a podal aktuální 

informace z rozhovorů a jednání s NSA, zkrácení programu Můj klub cca o 150 mil. Kč. Bude nutno 

hledat úspory v různých rozpočtových kapitolách. 

 

3) Informace z regionálních komisí 

Ligová komise 

- Předložen návrh soutěží společně se souhrnem změn pro sezónu 2022/2023 

- Petr Šíma odstoupil z pozice předsedy LK JMaZL, novým předsedou jmenován Milan Veselý 



 

 

Disciplinární komise 

- Očekávané zahájení dvou disciplinárních řízení s oddílem Florbal Hodonín kvůli neoprávněným startům 

hráčů v kategoriích starších žáků a dorostenců 

- Usnesení RVV: vzhledem k zahájeným disciplinárním řízením se oddílu Florbal Hodonín pozastavují 

platby ze strany regionu JMaZL v rámci rozvojových programů PP2 – hlasování 6-0-0 

- Proběhla diskuze nad možným řešení a zpřísnění kontroly totožnosti, aby se podobným případům co 

nejvíce dařilo předcházet 

 

Komise mládeže a metodiky 

- Soustředění před ODM – Jan Šťastník předložil návrh nákladů na soustředění, odhad 16 800,- pro jeden 

tým, termín 18. 6. – 19. 6. 2022 

- RVV odsouhlasil soustředění pro všechna 4 družstva regionu, náklady pokryje dotace ze strany JMKO 

ČUS a vlastní zdroje regionu JMaZL 

 

4) Regionální soutěže 2022/2023 

Byly předloženy finální verze materiálů Systému soutěží a soubor změn v soutěžích do sezóny 2023 

- Potvrzena dohoda z minulého jednání ohledně regionálních lig elévů a mladších žáků. Tyto regionální 

ligy budou vypsány, avšak v klasické variantě. RVV nepreferuje v těchto kategoriích košový model, bude 

však ještě zvážen u soutěže mladších žáků podle stavu přihlášek a dohody s oddíly. 

- RVV se dále pozastavil nad formou prezentace Regionální ligy mladších žáků zástupcům oddílů. 

Ideálním řešením se jeví společná schůzka zástupců oddílu se soutěžní oblastí sekretariátu v předstihu 

vůči přihláškám do soutěží. RVV uložil sekretariátu realizaci této schůzky. 

- Ve zbytku materiál bez připomínek 

5) Rozvoj 

Petr Plodík informoval o stavu rozvojových projektů: 

- Aktuální stav plnění v rámci zelené skupiny PP3 – rozebrán přístup jednotlivých oddílů, diskuze nad 

podobou programu do budoucna 

- Aktuální stav plnění v rámci zelené skupiny PP3 ze strany oddílů 

- Diskuse nad náplní projektu PP2 do sezony 2022/23 

- Zaplňování bílých míst – rozvoj florbalu v Tišnově – informace o aktuální situaci + výhledu do budoucna 

- Zaplňování bílých míst – diskuse nad oblastí Luhačovic a okolí 

- Shrnutí průběžného plnění ročního rozvojového plánu regionu – diskuze nad oblastmi, které jsou 

problematické 

- Připomenutí příprav ročního rozvojového plánu pro sezónu 2022/2023 a příprava projektů 

 

6) Čerpání rozpočtu 2022 

Petr Plodík informoval i aktuálním stavu čerpání rozpočtu 2022. 

 

7) Různé 

Diskuze nad KVH a doplňující volbou člena RVV. 

 

 
Termín příštího jednání: 11. 5. 2022, Brno 


